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 KULTŪRAS, SPORTA UN TŪRISMA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS  

Talsos 

2022. gada 12. oktobrī Nr. 8 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

Komitejas sēde tiek rīkota attālināti, izmantojot videokonferenču platformu Zoom. 

Sēdi vada: Ieva Brūna – komitejas priekšsēdētāja 

Sēdi protokolē: Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Sēdē piedalās 8 Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu komitejas locekļi: 

Ieva Brūna 

Ilva Norenberga 

Aldis Pinkens 

Andra Grīvāne 

Almants Kalniņš 

Eva Kārkliņa 

Dainis Karols (no plkst.9.05) 

Kalvis Kalniņš (no plkst.9.08) 

Sēdē nepiedalās 2 Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu komitejas locekļi: 

Sandra Pētersone – par neierašanās iemesliem informējusi 

Andis Āboliņš – par neierašanās iemesliem informējis 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 

Dace Zeļģe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora p.i. 

Ligita Šnore – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka p.i. 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

 

Sēdes vadītāja I. Brūna informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 

46.punktu komitejas sēdē tiek veikts audioieraksts un brīdina par atbildību par iegūto datu 

izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

I. Brūna iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

Izsludinātā darba kārtība. 

1. (Informatīvā daļa) Informācija par Talsu novada kultūras un tūrisma projektu 

finansēšanas konkursa IV kārtā iesniegtajiem projektu pieteikumiem. 

 

 

A. Pinkens jautā, kāpēc nav pieejami jautājuma materiāli. 

I. Brūna paskaidro, ka [Talsu novada kultūras un tūrisma projektu finansēšanas 

konkursa komisija] vērtējusi un E. Murauska par to informēs. 

A. Pinkens lūdz atsūtīt [kopvērtējuma] materiālus. 

[E. Murauska nosūta materiālus deputātiem.] 

 

I. Brūna aicina balsot par sēdes darba kārtību. 

 

Par darba kārtību balso: "par"  -  

8 (Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: apstiprināt sēdes 

darba kārtību. 
 

 

 

  



 

1.§ 

(Informatīvā daļa)  

Informācija par Talsu novada kultūras un tūrisma projektu finansēšanas konkursa IV 

kārtā iesniegtajiem projektu pieteikumiem 

I. Brūna, E. Murauska, A. Pinkens, I. Norenberga, D. Karols, K. Kalniņš, A. Kalniņš, 

E. Kārkliņa 

 

E. Murauska ziņo, ka notikusi Talsu novada kultūras un tūrisma projektu finansēšanas 

konkursa 4. kārtas pieteikumu izvērtēšana. Saņemti 10 pieteikumi, no kuriem komisija 

izskatījusi 8 pieteikumus, jo divi pieteikumi nekvalificējušies konkursa nolikuma prasībām. Vēl 

divi pieteikumi iesniegti pēc 5.oktobra plkst.17.00, tas ir, pēc konkursa nolikumā noteiktā 

termiņa, tāpēc tie netika izskatīti. 

E. Murauska iepazīstina ar konkursa pieteikumu izvērtēšanas kopsavilkumu un ziņo par 

katra pieteikuma pieteicēju, plānoto aktivitāti. 

 

Notiek diskusija. 

A. Pinkens jautā, cik daudz finansējuma paliek pāri [pēc 4.kārtas]. 

E. Murauska atbild, ka ap pieciem tūkstošiem eiro. 

I. Norenberga jautā, ko plānots darīt ar atlikušo finansējumu, vai tas paliks kā atlikums 

gada beigās, vai to realizēs. 

E. Murauska paskaidro, ka minētie projekti tika izvērtēti tikai aizvakar, tāpēc nevarēs 

uzreiz atbildēt uz I. Norenbergas jautājumu par atlikušā finansējuma izlietošanu, jo tas vēl nav 

izvērtēts. Min, ja būs vajadzība šo finansējumu realizēt kādā no [nodaļai] saistošām jomām un 

nozarēm, tad sagatavos lēmuma projektu par finansējuma piešķiršanu, par ko deputāti varēs 

lemt. 

I. Brūna lūdz komisijas locekļiem paust viedokļus saistībā ar nākamā gada tendencēm 

attiecībā uz Talsu novada kultūras un tūrisma projektu finansēšanas konkursu – vai vajag kaut 

ko mainīt saistībā ar piešķiramo summu? 

D. Karols norāda – jūtams, ka interese par šo konkursu nav zudusi; jāuzlabo projektu 

kvalitāte. Jautā E. Murauskai par nākamā gada konkursa prioritātēm. 

E. Murauska atbild, ka konkursa prioritāte ir saistīta ar kultūras un tūrisma jomu. 

Skaidro, ka konkursa nolikums paredz, ka konkursa komisija sēdē pārrunā, kāda būs nākamā 

gada konkursa prioritāte, pēc tam ar to iepazīstina deputātus. 

I. Norenberga jautā, kā ir veicies ar līdz šim realizētajiem projektiem. 

E. Murauska norāda, ka līdz šim visi apstiprinātie projekti ir realizēti; kādam tikai ir 

nācies atgādināt par atskaišu iesniegšanu. 

I. Norenberga papildina, ka viņas jautājums bijis vairāk par sabiedrības pieprasījuma 

tendencēm. 

E. Murauska atbild, ka aktuāli ir pasākumi ārtelpās. 

A. Pinkens jautā, vai nevajag “pacelt” līdzfinansējuma summu. Jautā, ja finansējums 

būtu bijis lielāks [nekā 1000 eiro], vai pasākumi būtu kvalitatīvāki, būtu lielāka konkurence? 

E. Murauska norāda, ka tas ir diskutabls jautājums. Min, ka finansējuma daļa, ko piešķir 

pašvaldība, ir pietiekami liela. Protams, kādam atsevišķam projektam tā varēja būt arī lielāka. 

Ja skatās uz visiem kopā realizētajiem projektiem, ņemot vērā, ka ne vienmēr biedrības, 

nevalstiskās organizācijas pieprasa maksimālo summu, šķiet, ka summa varētu arī būt 

pietiekama. Pagājušajā gadā konkursā bija pieejami 12 tūkstoši eiro. Šis gads ir pirmais, kad ir 

pieejami 25 tūkstoši eiro, jo novads kļuvis daudz lielāks, līdz ar to arī pretendentu skaits kļuvis 

lielāks. Pieļauj, ka, iespējams, ka ne visi ir apzinājuši iespējas piesaistīt pašvaldības 

finansējumu savu ideju īstenošanai. Informē par saziņu ar nevalstiskajām organizācijām par šo 

konkursu. 

A. Pinkens pieļauj, ka, iespējams, jaunajām teritorijām trūkst informācijas. 



I. Brūna komentē – redzama tendence, ka piekrastes teritorija tā kā mazliet baidījusies, 

ka nebūs rezultāts. Min, ka [Kultūras un sporta attīstības] nodaļa ir strādājusi, runājusi. Domā, 

ka nākamajā gadā šī ideja būs iedzīvojusies. Runājot par projektu kvalitāti, min, ka projekti ir 

dažādi – ir labi un ir tādi, kuru kvalitāte jāizkopj. 

K. Kalniņš, runājot par A. Pinkena pieminēto līdzfinansējuma apmēra maiņu, gribējis 

ierosināt priekšlikumu par 1500 eiro. 

A. Kalniņš salīdzinājumam norāda, ka arī sporta atbalstam sākotnēji pieteikušies mazāk. 

Pēc sportistu [pieredzes apmaiņas] sarunām bijis jūtams nākamajā gadā pieteikumu pieaugums. 

Uzskata, ka nākamajā gadā pieteiksies vairāk, tostarp arī no apkārtnes, ne tikai Talsiem. 

E. Kārkliņa ierosina ielikt informāciju Talsu novada pašvaldības informatīvajā 

izdevumā par gada laikā realizētajiem projektiem, par pieteikšanos un veidlapām, vienkāršā 

valodā, skaidrojošu rakstu, lai iedrošinātu pieteikties nākamajā gadā. Min Ģipkas baznīcas 

iestudējuma pozitīvo pieredzi. 

E. Murauska pateicas par priekšlikumu. Min, ka varētu ievietot pārskatu par gada laikā 

realizētajiem projektiem. 

A. Pinkens jautā, vai ir kāds kritērijs, kas ļautu piešķirt lielāku summu, ja 

prognozējamais pakalpojuma pienesums, izmērs un publicitāte novadam būtu lielāka [nekā 

citiem projektiem]. 

I. Brūna atbild, ka tā ir apsverama ideja. Norāda, ka jautājums tiks sagatavots kā lēmuma 

projekts un virzīts izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Iebildumu nav. 

A. Pinkens ierosina, ka par atlikušo finansējumu varētu nofilmēt kādu filmu par 

projektiem, kas šogad notikuši. Varbūt nākamajā gadā var par katru projektu uzņemt dažas 

sekundes. 

D. Karols atbalsta A. Pinkena ideju par videomateriāla sagatavošanu. 

 

Komisija vienojas – jautājums tiks sagatavots kā lēmuma projekts un virzīts izskatīšanai 

Finanšu komitejā. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 09.38 

 

Sēdes vadītāja (paraksts*)  I. Brūna 

 

Komitejas locekļi: 

 (paraksts*) A. Grīvāne 

 (paraksts*) E. Kārkliņa 

 (paraksts*) K. Kalniņš 

 (paraksts*) A. Pinkens 

 (paraksts*) D. Karols 

 (paraksts*) A. Kalniņš 

 (paraksts*) I. Norenberga 

  


